
DOKA’nın  120’nci  Yönetim
Kurulu  Toplantısı  Ordu’da
yapıldı

thi  –  Doğu  Karadeniz  Kalkınma
Ajansı’nın  (DOKA)  120’nci
Yönetim Kurulu Toplantısı, Dönem
Başkanı  Ordu  Valisi  Seddar
Yavuz’un  başkanlığında  Ordu’da
gerçekleştirildi.

DOKA Yönetim Kurulu toplantısına, Artvin Valisi Yılmaz Doruk,
Giresun  Valisi  Harun  Sarıfakıoğlulları,  Gümüşhane  Valisi
Kamuran Taşbilek, Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu, Rize Valisi
Kemal Çeber, Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Hilmi Güler,
Gümüşhane Belediye Başkanı Ercan Çimen, Rize Belediye Başkanı
Rahmi Metin, Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı M.
Suat Hacısalihoğlu, Artvin İl Genel Meclisi Başkanı Furkan
Çakmak, Giresun İl Genel Meclisi Üyesi Ahmet Şahin, Rize İl
Genel Meclisi Başkanı İbrahim Türüt, Ordu Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanı Servet Şahin ve diğer ilgililer katıldı.

DOKA Dönem Başkanı Ordu Valisi Seddar Yavuz, toplantıda 2019
yılı  itibariyle  ülke  genelinde  tüm  illerde  istihdamın
artırılması,  sosyal  içermenin,  spor,  kültür  ve  sanatın
geliştirilmesi  amacıyla  Sanayi  ve  Teknoloji  Bakanlığı
tarafından  Kalkınma  Ajansları  tarafından  uygulanacak  Sosyal
Destek Programı hakkında görüşmeler yapılacağını ifade etti.

Vali Yavuz, 2019 yılı Sosyal Destek Programı kapsamında Ajansa
sunulan ve Bakanlık onayına gönderilecek projelerin, Yönetim
Kurulunda  görüşülerek  karara  bağlanacağını  da  hatırlatarak
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Ayrıca,  2017  yılında  Ajans  ile  Doğu  Karadeniz  Projesi

https://trabzonhaber.info/dokanin-120nci-yonetim-kurulu-toplantisi-orduda-yapildi/
https://trabzonhaber.info/dokanin-120nci-yonetim-kurulu-toplantisi-orduda-yapildi/
https://trabzonhaber.info/dokanin-120nci-yonetim-kurulu-toplantisi-orduda-yapildi/


Kalkınma  İdaresi  Başkanlığı  (DOKAP)  işbirliğinde  yürütülen
Yeşil  Yol  Mali  Destek  Programının  2.  Etabı  kapsamında
hazırlanan Mali Destek Programının rehber içeriği ile 2019
yılı  Fizibilite  Desteği  Programı  kapsamında  sunulan  ve
bölgenin  yatırım  potansiyelini  artıracak  fizibilite
çalışmalarına  ilişkin  projeler  ele  alınacak.”

Toplantıda daha sonra DOKA tarafından desteklenecek projeler
kararlaştırıldı.


